

APP GOLUBICA 1

Kategorija: 

Vlasnica: Golubica Anđelić

OIB: 57488113645

Adresa: Lipik, Stjepana Radića 1

Mob./Viber/WhatsApp: +385 98 188 5991


mail: golubica.andelic@gmail.com

www.apartmani-golubica.hr


CJENIK – PRICE LISTE

DNEVNA NAJAMNINA - RENT PER DAY - MITE PRO TAG


Naziv usluge Service name	Cijena Price
1 osoba	50 €
2 osobe	70 €
3 osobe	90 €

 HR ----- U dnevni najam apartmana uključena je potrošnja struje, vode, plina, posteljina, ručnici, pribor za jelo, kuhanje, čišćenje apartmana po odlasku gosta i parking. Kućni ljubimac u apartmanu naplaćuje se 8 eura dnevno. Na dan odlaska molimo napustiti apartman i predati ključ od apartmana do 10 h. Za boravak do 2 noćenja plaća se 20 % više. Pisani prigovor gosta moguće je ostaviti u apartmanu ili ga poslati vlasniku putem elektroničke pošte: golubica.andelic@gmail.com Boravišna pristojba sadržana je u cijeni. Iznajmljivač ne podliježe plaćanju PDV-a prema odredbama članka 90. st. 2. Zakona o PDV-u. Unaprijed dogovoreni broj noćenja plaća se odmah prilikom dolaska prvog dana korištenja smještaja ili unaprijed. Rezervacija apartmana plaća se na račun unaprijed.

Cjenik je važeći od 16.10.2023. godine

 GB ----- The daily rent of the apartment includes consumption of electricity, water, gas, bed linen, towels, cutlery, cooking, cleaning of the apartment after the guest leaves and parking. A pet in the apartment is charged 8 euros per day. On the day of departure, please vacate the apartment and hand over the apartment key by 10 a.m. For a stay of up to 2 nights, 20% more is paid. The guest's written complaint can be left in the apartment or sent to the owner via e-mail: golubica.andelic@gmail.com The residence tax is included in the price. The apartment owner is not subjected to payment of VAT according to the provisions of Article 90, Paragraph 2 of the VAT Act. The pre-arranged number of nights is paid immediately upon arrival on the first day of use of the accommodation or in advance. The reservation of the apartment is paid on account in advance.

The price list is valid from 16.10.2023.

 D ----- In der Tagesmiete der Wohnung sind Verbrauch Strom, Wasser, Gas, Bettwäsche, Handtücher, Besteck, Kochen, Reinigung der Wohnung nach Abreise des Gastes und Parkplatz enthalten. Für ein Haustier im Apartment werden 8 Euro pro Tag berechnet. Am Abreisetag bitten wir Sie, die Wohnung bis 10:00 Uhr zu räumen und den Wohnungsschlüssel abzugeben. Bei einem Aufenthalt von bis zu 2 Nächten werden 20 % mehr gezahlt. Die schriftliche Beschwerde des Gastes kann im Apartment hinterlassen oder per E-Mail an den Eigentümer gesendet werden: golubica.andelic@gmail.com. Die Kurtaxe ist im Preis inbegriffen. Der Vermieter ist gemäß den Bestimmungen des Artikels 90 Absatz 2 des Umsatzsteuergesetzes nicht zur Zahlung der Umsatzsteuer verpflichtet. Die Zahlung der vereinbarten Anzahl an Übernachtungen erfolgt sofort bei Anreise am ersten Tag der Nutzung der Unterkunft oder im Voraus. Die Reservierung der Wohnung erfolgt per Vorkasse.

Die Preisliste ist gültig ab 16.10.2023. Jahre.

Vlasnica (Owner, Eigentümer):
Golubica Anđelić